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MVDr. Hrdlík: 

Oslovila ma jedna pani, horlivá športovkyňa, chodí behať po hrádzi, ale teraz sa už skôr 

stmieva, tak chodí do parku. Hovorí, že všetko výborne, park, spokojná je, s novým asfaltom 

aj čisto je. Poprosila ma, či by som neinterpeloval, osvetlený je park, ale tá milenecká, ktorá je 

taká zokruhovaná, tak tam nie sú svietidlá, keby sa dalo niečo do budúcna. Chodí  behať večer 

niekedy o siedmej a už dosť tam je tma. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Toto je vec pohľadu, pretože my  sme túto vec riešili aj na úrovni mesta už častokrát. Máme 

názory aj -  aj, tzn. bolo už predbežne v pláne zokruhovať to osvetlenie tak, aby bola 

nasvietená aj milenecká, mali sme odozvu aj zo strany občanov také, že táto ulica nikdy 

nebola nasvietená alebo ulička, nie ulica. Bola to tak, ako ju poznajú Trebišovčania 

milenecká, aj z uvedeného dôvodu sme zatiaľ k tomu nepristúpili. Každopádne, keď to bude 

nevyhnutné, treba si uvedomiť, že tam bude zásah do zelene aj montážou takéhoto osvetlenia. 

Vieme si to predstaviť možno pri nejakej celkovej rekonštrukcii, ktorá by mohla obsiahnuť  

časť mesta a určite bude potrebná aj v niektorých častiach parku, takže áno, možno kvôli 

zokruhovaniu, využívaniu na športové účely, rekreačné účely, áno, vieme si to predstaviť, ale 

tá investícia teraz momentálne ešte nebola zrealizovaná aj z toho dôvodu, že mnohí 

Trebišovčania si to pamätajú tak, že to bola jedna z častí parku, ktorá sa nenasvecovala. 
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